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1. Goedkeuring verslag 12 april 2016. 

 

 

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Toelichting Extern Verzelfstandigd Agentschap (EVA) vzw J@M en kinder- en 

tienerwerking (toelichting door Younes El Yousfi, coördinator). 

 

 

Mevrouw Blavier, plaatsvervangend voorzitter, verleent het woord aan de heer Younes El 

Yousfi, coördinator vzw j@M. Dhr. El Yousfi, stelt de werking voor aan de hand van een 

presentatie, opgeladen in cobra. Met deze toelichting komt de vzw tegemoet aan de eisen die 

gesteld wordt aan extern verzelfstandigde agentschappen, opgericht en gesubsidieerd door de 

stad. 

 

Volgende vragen worden gesteld: 

 

Patricia Verbeeck: vanaf welk jaar zijn jullie bezig? 

 

Younes El Yousfi: de fusie is doorgegaan in het najaar 2013.  

 

Hans Keldermans: de werking richt zich tot jongeren uit de kansengroepen. Hoe wordt dit 

gedefinieerd? 

 

Younes El Yousfi: Aangezien we ons richten op kinderen, tieners en jongeren in het straatbeeld 

zijn het voornamelijk jongeren met een andere etnisch-culturele achtergrond. We zoeken ook 

verbinding naar autochtone Mechelaars, vandaar voorbeeld de samenwerking met chiro en 

scouts. Verder merken we dat de maatschappelijke opdelingen in de samenleving tussen 

groepen ook te voelen zijn in onze werkingen. Onze ervaring is dat kinderen geen of minder 

onderscheid maken tussen elkaar. De inpact van de reacties van volwassenen heeft invloed op 

de interactie en het bereik van kinderen met een autochone achtergrond. 

 

Hans Keldermans: dit is zo een beetje mijn dada in de gemeenteraad. Ik druk altijd op die 

diversiteitsclausule, zoals die geldt voor andere verenigingen. Zijn er parameters die gehaald 

moeten worden om deze clausule in te vullen? Als ik ook zie dat buurtsport nu volledig 

ingekanteld is, maak ik me toch wat zorgen. 

 

Younes El Yousfi: de analyse die ik net maakte, is geen alibi voor ons. Wij proberen die 

doelgroep te verruimen. Zo trachten we alle kinderen te breiken met een maatschappeljke 

kwetbare achtergrond. Bijvoorbeeld een van onze werkingen is gevestigd in De Keeting, een 



vereniging waar armen het woord nemen. We werken echt met alle mogelijke partners samen 

om vanuit een vertrouwensband deze groep echt aan te spreken en te bereiken. Maar 

onderschat toch niet dat maatschappelijke tendensen ook bij ons op het terrein voelbaar zijn 

die het bereik vermoeilijken. 

 

Patricia Verbeeck: daar denk ik dat de samenwerking met de chiro een eerste stap kan zijn. 

Niet? 

 

Younes El Yousfi: correct. Er is zeker een segment dat kan doorstromen, maar er is ook een 

groep van autochtone kansarmen die geen toegang vinden tot het klassiek jeugdwerk. 

 

Patricia Verbeeck: ik weet niet of er nog veel jeugdwerk is in Mechelen, hoor. In mijn tijd was 

er dat, maar nu? 

 

Younes El Yousfi: ja hoor, gelukkig wel. Maar veel jeugdbewegingen kennen succesvolle 

periodes gevolgd door een mindere periode, enz. Het blijft ook mensenwerk. Ik haalde Chiro 

Libertus aan als voorbeeld. Als je begeleiders hebt, vanuit een andere ethnische achtergrond, 

dan brengt dat een bepaalde aantrekkingskracht met zich mee. Het is zeker altijd een ambitie 

geweest om dit thema blijvend aan te halen. 

 

Patricia Verbeeck: we zien dat probleem ook terugkeren in onze LDC’s. 

 

Younes El Yousfi: ja, misschien wel. Als er één positief effect is van de fusieoperatie tussen de 

stad Mechelen en het Sociaal Huis, dan is het zeker de samenwerking met zo veel 

stadsdiensten. Ook in de LDC’s wordt er nu eerder gesproken van een wijkcentrum. Dat 

betekent toch dat men zich wil openstellen voor een bereik van een ruimere doelgroep. Al 

gebeurt dat ook niet zonder moeilijkheden. 

 

Younes El Yousfi: Een aantal activiteiten van J@M worden nader toegelicht aan de hand van 

filmpjes. ik refereer ook naar het eerste filmpje rond discriminatie. Met deze aanpak willen we 

de jongeren bewust maken over de effecten van alle vormen van discrimiatie en willen we 

jongeren senibiliseren rond het thema. In het bijzonder de defintie van discrimiatie zodat de 

term in een correcte context wordt geplaatst. Zo wordt deze term niet te pas en onpas 

gebruikt. Enerzijds willen we jongeren wapenen zodat zij ook hun eigen rol in de problematiek 

zien. Daarnaast bestaat er nog steeds discriminatie op de werkvloer, etc. 

 

Hans Keldermans: vorig jaar had u aangegeven dat er een groot aantal moslims in de werking 

zitten en dat de werking zich steevast aanpaste aan die groep … 

 

Younes El Yousfi: wij kiezen niet voor een rigide laïciteit, waar elk soort van activiteit die 

mogelijks gekoppeld zou kunnen worden aan religie, niet meer kan. Want dat betekent dan 

ook dat er geen kerstfeest meer kan. Wij proberen daar op een andere manier mee om te 

gaan en aansluiting te vinden bij mensen van elke achtergrond. Wij kiezen voor actief 

pluralisme waar alle levensbeschouwingen een plaats krijgen. Dat betekent dat wij zowel 

aandacht hebben voor vb. sinterklaas als het klein feest op ‘t einde van de Ramadan. 

 

Hans Keldermans: ik hoop dat je begrijpt dat ik daar van mening verschil. Ik probeer mensen 

te verzamelen die de laïciteit als enige basis nemen. 

 

Younes El Yousfi: dat is in de eerste plaats een politieke discussie. Wij werken op dit moment 

vanuit de spelregels die binnen Vlaanderen gelden, namelijk oog hebben voor een 

pluralistische realiteit. 
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